東海大學【長期交換、雙聯學位計畫】推薦資格確認書
　　本人             ，為本校             系/所，  　 年級學生（學號：　　　　　），申請：□長期交換計劃 □短期交換計劃 □雙聯學位計劃，校名：                          期間自    年　 月　 日至    年 　月 　日。
◎身分證字號：　　　　　　　　　　　　◎護照號碼：□有　　　　　　　、□無，需辦理。
◎臺胞證號碼：□有　　　　　　　　　、□無，需辦理。
針對以下聲明，本人願遵守並自負一切責任：

一、本人願擔保個人健康狀況可負擔此活動之進行；如有生、心理不適合遠行之狀況，願自動放棄，並請依個人狀況自行辦理旅行平安險。
二、同意必須參加本處規定之行前培訓課程，並於返國後規定期限內繳交至少3,000字且圖文並茂之「學習心得報告」乙篇（春學期結束交換者，請於9月15日前繳交；秋學期結束交換者，請於3月31日前繳交）。學生所交之「學習心得報告」校方有權刊登及適當使用，同學需注意內容素材版權問題。若依約完成所有相關應盡義務後，得予以返還保證金。每逾一週扣學習保證金新臺幣1,000元整（以此類推）。如有違約或抄襲者，國際處得扣部份保證金後再行退還。
三、獲選學生需於各活動簡章規定相關時間，親至國際處繳交(1)推薦資格確認書、(2)家長(監護人)同意書，並領取「學習保證金繳費單」至本校出納組完成繳費，並將收據繳回國際處以作為日後退費憑證依據。逾期未繳者將視同放棄；因個人因素無法成行者，本學習保證金將不予退還，並留下記錄作為爾後申請國際處活動之備考事項。
四、繳費後不克參加者，請依下列規定進行相關退費事項：

 （一）可退費事項
學習報告保證金：因不可抗力因素（如：自然災害與法定傳染病緊戒區）無法成行者，依符合規定程度退還部分或全額費用。
（二）不可退費事項

機票係與旅行社雙方之約定，如赴海外機票已開立後，因故不克參加者，須自行承擔機票違約金及機票退票損失，與本校無關。
五、海外研習期間願維護東海大學校譽，並遵守姊妹校規定。
六、返國後需依教務處規定辦理學分認定手續，若因交換研修導致未能在修業期間內如期畢業，將自行負責。
七、其餘未盡事項，得依本校相關規定辦理。
八、因應日後退還保證金作業之需要，出國前請務必至學生資訊系統之銀行帳戶輸入個人銀行分局代號、帳號，以利日後退款手續。
匯款帳號：( 郵局  ( ____________銀行____________分行
通匯金融代碼(7碼)
帳號(14碼)
身分證字號(10碼)

                    ，                                         ，                             ，
（本筆匯款若因本人提供資料錯誤，以致無法完成退款作業，本處恕不負責；如經本處通知需更正資料時，請立即親至本處辦理以免影響權益。）

八、役男學生戶籍地址：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿
學生簽名:                                  　　      日期: 　　　年　　　月　　　日 

Tunghai University【Long term Exchange, Dual Degree Program】Confirmation Letter of Qualification
I             ，from              (deparment)，  　 (Grade)（Student No.：　　　　　），Applying：□Long Term Exchange □Short Term Exchange □Dual Degree Program
from                (YY/MM/DD) to                   (YY/MM/DD)
◎ Personal Identification Number：　　    　　    　  

◎ Passport Number：□Yes　　　　　　 　   □No (If not, student must apply for one)。

◎ Mainland Travel Permit for Taiwan Resident ：
□ Yes　　　　　　　　　   
□ No (If not, student must apply for one)。
I hereby certify would follow and taking my own responsibilities in accordance of the following statements:
1. I hereby confirmed my healthiness is well enough to complete the program. For any biological or mental reasons lead to enable to continue the program, I am willing to give up. I would also make sure to purchase “Overseas Travel and Medical Insurance,” before going abroad.
2. I agree that I must participating in the orientation held by the OIR and submit a “Learning Feedback Report” in 3000 words with pictures.（Student Return in Spring please submit before September 15 ; Student Return in Fall please submit before March 31）The University would have the right to use the Feedback Report for promotional purpose; students should avoid the material copyrights. Student who completed all the obligation according to the regulation, OIR will return the deposit 10,000 NTD. (OIR Office will deduct 1,000 NTD per week after passing the deadline) If plagiarism or any illegal behavior was found, deposit will be deducted before return.
3. Accepted student need to submit the following documents according the deadline assign by each programs ： (1)Confirmation Letter of Qualification, (2) Letter of Authorization from Parents/Guardian. Student must receive the payment sheet for learning deposit from OIR and pay at the cashier office. The receipt must be return to the OIR for refund later. Overdue payment will consider disqualified. If student cannot complete the program because of personal reason, deposit will not returned. And the record will lead to the future applying any OIR held program difficulties.

4. If student cannot continue the program after paying the deposit, please refer to the following regulation for deposit refund :
1.1 Refundable Fees : Learning Deposit 
If any force majeure lead to discontinue the program (such as: nature disasters or diseases), OIR will return part or full learning deposit.
1.2   Non-refundable Fees: Flight Tickets
Student must take his/her own responsibilities to afford the charges of cancelling the flight tickets after the ticket has issue by the travel agency. OIR will not be involved.
5. Student must obey the regulation of sister schools and maintain the reputation of THU.
6. The student takes full responsibility of registering the credits earned through this exchange program and of the possible delay of graduation due to participation in the exchange program.
7. In case of incomplete obligation statement, the school regulations for exchange program prevail.
8. For future learning deposit refund, student must fill in the personal banking information (including account number and branch code) on Student Info system and the following blanks.
Account Number：□ Post Office 

□ Name of Bank:              Name of Branch:                 

Swift Code
Account Number
Personal ID Number
                    ，                                         ，                             ，
（If any inaccuracy lead to failure of deposit refund, OIR office shall take no responsibilities. If OIR office has request you to provide correct banking info, student must visit the OIR office to make changes of personal banking info）
9. Draftee’s Resident Address:______________________________________________________________________________
Signature of Student:                            Date: 　　　                 (YY/MM/DD)        
